
For et års tid siden var vi nogle der begyndte at tale om, at Glyngøre, på trods af 

efterhånden mange tilbud, manglede en ting, nemlig en vinklub. 

Vi gik gang med at sende følere ud for at få en fornemmelse af, om der var 

tilstrækkelig interesse for en vinklub, hvilket vi fornemmede var, og er, tilfældet. 

Næste fase var at skaffe medlemmer til en bestyrelse, hvilket gik rimeligt nemt, og i 

løbet af kort tid var vi syv i opstartsgruppen. 

På det 1. møde spurgte vi os selv om, hvorfor skal Glyngøre have en vinklub? 

Vinsmagninger kan man deltage i mange steder. 

Svaret var, at det skal vi have for at få det sociale aspekt med. Vinnydelse er for os, 

udover smagen, også en meget social ting. Hvad er bedre end at sidde og nyde 

noget godt vin, i hyggeligt selskab, og samtidig kan sidde og tale om den. Er den god, 

falder den min smag osv. 

En anden ting vi talte om, var at blive udfordret på den vin vi drikker.  

Herudover skulle der med jævne mellerum være gode tilbud til medlemmerne. 

Og hvad er Glyngøre Vinklub så for en størrelse? 

Ja det ved vi knapt nok endnu, men vi kan fortælle, at vi pt. er 93 medlemmer, 

hvilket vi er meget tilfreds med. 

Det skal dog ikke være en hemmelighed, at vi håber på at få endnu flere 

medlemmer. Bl.a. for, at vi hver gang kan præsentere fulde huse til de kommende 

events. 

Her kan I hjælpe os. Har I deltaget i et eller flere af arrangementerne, håber vi, I vil 

fortælle alt det positive I kan, og på den måde være vore ambassadører, så vi kan få 

en langt og succesrigt liv for vinklubben. 

Vi har siden starten afholdt 3 arrangementer.  

Det 1. var i kassehuset i forbindelse med introduktionen af Glyngøre Vinklub. 

Vi oplevede det som en succes med 100 deltagere, og har også efterfølgende fået 

meget positive tilbagemeldinger fra flere af deltagere. 

Arrangementet var planlagt på den måde, at det var gratis adgang for medlemmer 

af vinklubben. Øvrige kunne deltage mod at betale 100 kr. 

Foredragsholder Frank fra Coop stod for at præsentere os for de 6 vine vi smagte. 

Gennem sit indlæg bragte Frank os langt omkring vinverdenen. Foredraget var holdt 



på et uformelt niveau, og Frank forstod at fasthold alles interesse til det sidste.  

Der blev serveret oste og pølsebord fra SuperBrugsens slagterafdeling. 

2. event var en tur til AMKA i Randers. AMKA er en af landets største vinimportører. 

Der var arrangeret bustransport til og fra Randers. 

Som beskrevet i et nyhedsbrev, var der 18 glade deltagere. 

På turen derned blev der serveret en mousserende vin, hvilket sandsynligvis har 

været med til at løfte stemningen. 

Deltagerne var på en vinrejse der bragte dem til Chile, USA og Portugal. Der blev 

serveret 1 rose, 2 hvidvine, 3 rødvine og 1 portvin. 

Prisen pr. deltager var 200 kr. incl. bustransport. 

Det sidste arrangement der har været afholdt, var en eksklusiv vinaften i Svennings 

vinrage. Pris pr. deltager var 500 kr. 

Arrangementet blev afholdt på opfordring fra nogle af vore medlemmer. 

Planen var, at der skulle være tale om et intimt arrangement. Af den grund, 

sammenholdt med de fysiske grænser i vinragen, blev der sat et maks. deltagerantal 

på 18 personer. 

Desværre var der kun 10 tilmeldinger. 

Der var dog tale om en stor oplevelse, som blev indledt på terrasse, hvor Svenning 

”sablede” en Champagne. 

Herefter fortsatte aftenen i indendørs, hvor vi smagte 1 hvidvin og 5 rødvine. 

Priserne på vinen var 135 kr. for hvidvinen, og rødvinene var i prisklassen fra 295 kr. 

til 1.695 kr. pr. flaske. 

Efter vinsmagningen blev der serveret oste og pølsebord. Også til det blev vi 

forkælet med godt rødvin, og som afslutning fandt Svenning lidt fra egen import. 

Mæt og veltilpas, og en oplevelse rigere, var det nu tid til at tage hjem. 

Med hensyn til kommende events hører vi gerne om jeres ønsker og meninger. 

Hvilke temaer og former for events synes I kunne være spændende. 

Det er vigtigt for os at vide for, at arrangementerne bliver en succes.  

Til sidst vil jeg gerne takke kollegaerne i bestyrelsen for et godt og konstruktivt 

samarbejde, og en speciel tak til Svenning for at lægge lokaler til bestyrelsesmøder 

samt vinrage til den eksklusive vinaften. 


